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RM.0002.40.2021            

Protokół nr XLI/2021 

z obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 27 października 2021 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:16 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Rzgowa Małgorzatę Rózgę, sołtysów, pracowników Urzędu Miejskiego 

oraz poinformował, że obrady XLI sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad 

sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radny Marek Bartoszewski, radny Jarosław Świerczyński, radna Kamila Kuźnicka. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Obsługę prawną zapewniała r.pr. Lila Perka- Widerska.   

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XLI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XL sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z analizy złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2020 

przez: 

a) Burmistrza Rzgowa;  

b) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgów rejon ciek Struga, ul. 

Tuszyńskiej, ul. Stadionowej, ul. Kusocińskiego. (DRUK 1) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2021-2034. (DRUK 2) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2021. 

(DRUK 3) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2022. (DRUK 4) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. (DRUK 5) 

15. Komunikaty, sprawy różne.  

16. Zamknięcie XLI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Mateusz Kamiński zgłosił wniosek o wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego na obszarze Gminy Rzgów w 2022 roku. (DRUK 6) 

 

Radny Kordian Skalski poprosił o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego 

wyników z kontroli badań jakości powietrza przeprowadzoną przez dron na terenie gminy 

Rzgów.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że temat zostanie omówiony w 

sprawozdaniu burmistrza z okres międzysesyjnego.  

 

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady postanowiła o przyjęciu 

wniosku formalnego Burmistrza Rzgowa dotyczącego zmiany w porządku obrad.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XLI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XL sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z analizy złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2020 

przez: 

a) Burmistrza Rzgowa;  

b) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgów rejon ciek Struga, ul. 

Tuszyńskiej, ul. Stadionowej, ul. Kusocińskiego. (DRUK 1) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2021-2034. (DRUK 2) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2021. 

(DRUK 3) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2022. (DRUK 4) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Rzgów w 

2022 roku. (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. (DRUK 5) 
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16. Komunikaty, sprawy różne.  

17. Zamknięcie XLI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z XL sesji Rady Miejskiej w Rzgowie został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6.  

Ze względu na protest i absencję pracowników Korpusu Służby Cywilnej Policji Komendant 

Policji w Rzgowie nie mógł wziąć udziału w obradach Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Radny Paweł Redzynia poprosił Burmistrza, aby w przyszłości poinformować radnych przy 

kolejnym naborze wniosków w ramach Rządowego Funduszu dla Samorządów i wspólnie 

ustalić inwestycje, na które mają być złożone wnioski.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska przedstawiła radnym raport z 

pomiaru jakości powietrza. Dron do dnia dzisiejszego latał 5 dni o różnych porach dnia. 

Podczas kontroli ok. 20 nieruchomości kwalifikowało się do ukarania mandatem, jednakże 

kończyło się to jedynie na pouczeniu. Najgorzej jest w Rzgowie, w centrum Rzgowa i Starej 

Gadce.  

Radny Kordian Skalski zapytał jak wygląda współpraca z Policją.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska poinformowała, że Policja jest 

pod telefonem. Wszystkie problemy należy zgłaszać pod numer alarmowy 112, jednakże nie 

jest to dobre rozwiązanie. W przypadku przekroczenia norm należy reagować natychmiast.  

Radny Paweł Redzynia uważa, że nie można stosować prewencji w stosunku do osób, które 

notorycznie palą w piecach materiałem niedozwolonym. Należy wyciągnąć konsekwencje w 

stosunku do takich osób.   

Burmistrz Mateusz Kamiński uważa, że należy edukować mieszkańców, a nie karać.  

Mandant wynosi od 50 do 500 zł, w zależności od wykroczenia. 

Radny Paweł Redzynia uważa, że pracownicy z referatu powinni być obecni podczas kontroli, 

nie może być takiej sytuacji, że ich nie ma. Ponadto musi być efekt kontroli dronami.    

Radny Kordian Skalski miał podobne zdanie do radnego Redzyni.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka uważa, że należy przejść do karania mandatami i zacząć 

od najmniejszych kwot.  

Radny Kordian Skalski zapytał czy są dofinansowania na przeprowadzanie kontroli jakości 

powietrza dronem.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska odpowiedziała, że p. Marek 

Derski rozpoznaje temat tak, aby można było skorzystać z takiego dofinansowania od nowego 

roku.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poprosił, aby Policja znacznie szybciej reagowała na 

zgłoszenia dotyczące wypalania śmieci.  

Radny Kordian Skalski uważa, że pracownicy referatu powinni brać udział w kontrolach w 

asyście funkcjonariusza Policji.   

Radny Paweł Redzynia zapytał czy firmy też są sprawdzane.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska odpowiedziała, że drony 

dokonały również kontroli palenisk w firmach. Materiały zostaną wysłane do Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska.  

 

Ad.8.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej oraz w jakich wydarzeniach gminnych uczestniczył.   
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Ad.9.  

Sprawozdania z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2020 osób zobowiązanych do ich 

złożenia stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.10.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLI/395/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgów rejon ciek Struga, ul. 

Tuszyńskiej, ul. Stadionowej, ul. Kusocińskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

„NIEOBECNI” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Jarosław 

Świerczyński 

 

Ad.11. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów– 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLI/396/2021 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2021-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński 

 

Ad.12. 

Radny Kordian Skalski zapytał dlaczego dokładamy środki na odbiór odpadów.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że teraz co miesiąc będzie prosił Rade o dołożenie 

środków na odbiór odpadami, tak aby można było zapłacić bieżącą fakturę.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że początkowo na 

podstawie ostatnich 4 miesięcy oszacowano koszty za odbiór odpadów na poziomie 1.5 mln zł, 

jednakże kwota była przeszacowano i zadecydowano o tym, aby co miesiąc występować do 

Rady o przyznanie środków na opłacenie bieżącej faktury.  

Radny Zbigniew Waprzko zapytał czy kwota zaplanowana na modernizację świetlicy w Hucie 

wystarczy.  

Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski wyjaśnił, że w roku 2021 planuje się wykonać stan 

surowy zamknięty. Środki niewykorzystane zostaną przesunięte do WPF.  

Burmistrz wyjaśnił, że umowa na odbiór odpadów zawarta jest do końca roku 2022 r. za 

ustaloną kwotę. Jednakże okazuje się, że zaplanowana kwota nie wystarczy do końca roku a 

prawdopodobnie do maja 2022 r., co powoduje zakończenie umowy.  

Gmina przygotowuje się już do przetargu, ale aby go ogłosić musi się zakończyć umowa.    



       

5 

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący 

się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLI/397/2021 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Jan Spałka 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński 

 

Ad.13. 

Burmistrz Mateusz Kamiński proponuje, aby podatek od nieruchomości pozostał na tym 

samym poziomie.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka również zaproponował radnych pozostawienie podatku 

na poziomie roku 2021.  

Nie było sprzeciwu.  

Radny Jan Spałka zwrócił uwagę, że wiele budynków, które są już zamieszkałe nie są zgłoszone 

do podatku od nieruchomości, należy podjąć kontrole w tym temacie.  

Burmistrz wyjaśnił, że dopiero co został skompletowany zespół do podatków i planuje się 

dokonanie takich kontroli.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów– 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLI/398/2021 w  

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński 

 

Ad.14. 

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że wspólnie z Izbą Rolniczą wypracowali wspólne 

stanowisko, co do obniżenia kwoty podatku rolnego, tj. 41,40 zł.  

Radni przychylili się do propozycji.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały po zmianach i przystąpiono 

do głosowania.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów – 8 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLI/399/2021 w 
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sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego na obszarze Gminy Rzgów w 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNI” (7 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.15. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów– 8 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący 

się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLI/400/2021 w 

sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Przemysław 

Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Kordian Skalski  

„NIEOBECNI” (6 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, 

Stanisław Zaborowski 

 

Ad.16. 

Burmistrz Mateusz Kamiński odniósł się do wniosków złożonych przez radnego Kordiana 

Skalskiego dotyczących projektu strategii rozwoju gminy, w szczególności dotyczącego 

stworzenia kompleksu zalewu na terenach Gospodarza tzw. majątku. Ponadto dodał, że działki 

te są prywatne i objęte zmianą mpzp, a także odczytał pismo od właściciela tych gruntów ws. 

wniosków radnego.   

Radny Kordian Skalski był bardzo zdziwiony pismem, gdyż wyjaśnił sobie wszystko z 

właścicielem tych gruntów.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała kiedy będzie gotowy mpzp dla terenu Gospodarza.  

Burmistrz odpowiedział, że jeszcze w tym roku.  

Radny Paweł Redzynia zapytał kiedy zostaną usunięte powalone drzewa przy cmentarzu 

wojennym.  

Kierownik Gosp. Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że w okresie zimowym są prowadzone 

tego typu prace.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poprosił o interwencję ws. rowu odwadniającego na 

przeciwko ul. Górnej. Mieszkańcy zgłaszali że są zalewani.  

Radny Zbigniew Waprzko zapytał czy jest rozwiązanie ws. odwodnienia w Bronisinie 

Dworskim na ul. Dworskiej.  

Kierownik Gosp. Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że powstały dwie koncepcje, ale 

problem nie został jeszcze rozwiązany. W tej chwili przedłużona jest ul. Kwiatów Polskich i 

prawdopodobnie odwodnienie będzie wykonane ul. Rumiankową, kwiatów Polskich.  
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Radny Rafał Kluczyński zgłosił, aby dokonać przeglądu rowów na ul. Łódzkiej, ponieważ są 

zarośnięte.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zgłosiła, że na ul. Ogrodowej przy ul. Glinianej nie działa 

oświetlenie uliczne. Na ul. Młyńskiej 14 należy podciąć gałęzie, które utrudniają ruch. Radna 

zapytała czy Burmistrz posiada informację na temat nadajnika 5G który został ustawiony w 

Gospodarzu.  

Burmistrz wyjaśnił, że Urząd nie został poinformowany przez organ wydający pozwolenia o 

nadajniku.  

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski zapytał kiedy rozpocznie się budowa ul. 

Kasztanowej, co ze znakiem dotyczącym ograniczenia tonażu pojazdów ciężarowych poza 

firmą X na ul. Cegielnianej w Gospodarzu. 

Burmistrz wyjaśnił, że prace są na etapie projektowym, w przyszłym roku ul. Kasztanowa 

będzie budowana.     

Kierownik Gosp. Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że ograniczenie tonażowe pojawiło 

się na wniosek firmy wykonującej prace budowalne o czasową zmianę organizacji ruchu na 

okres prowadzonej budowy. Większość ruchu odbywa się ul. Zastawną i przez Łódź.  

Pojazdy te musza mieć oznaczenia „dojazd do budowy”.  

Radny Zbigniew Waprzko poprosił o zmianę znaku drogowego na parkingu na pocztą, tak aby 

nie parkowały tam pojazdy typu laweta.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska wyjaśniła, że maszt 5G powstał z uwagi na dokonane 

zgłoszenie masztu wolnostojącego, nie jest tu wymagane pozwolenie na budowę. Jest to 

konsekwencja zmian w prawie budowalnym z uwagi na COVID.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała na jakim etapie jest porozumienie z Ksawerowem ws. 

budowy kanalizacji na ul. Ogrodników.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że sprawy z Ksawerowem skomplikowały się i 

prowadzone są negocjacje, ponieważ wójt wystąpił o ponad 500 tys. zł, a gmina Rzgów miała 

sfinansować tylko przyłącza.    

  

Ad.17. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 13:21 

zamknął obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XLI sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu i 

dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2021.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
          Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie  

                    /-/ Radosław Pełka  

http://www.rzgow.pl/

